

Le bureau d'élection du chapitre général 2018
The electoral committee of the 2018 General Chapter
La mesa electoral del Capítulo general de 2018

2018-05-09

The Institute of the Brothers of the Sacred Heart have a new Superior General. On Wednesday, May 9, 2018, the chapter members of the 36th General Chapter of the Institute chose Brother Mark Hilton.

L'Institut des Frères du Sacré-Cœur a un nouveau supérieur général. Au cours de l'après-midi du mercredi 9 mai 2018, les capitulants du 36e chapitre général de l'institut ont porté leur choix sur le frère Mark Hilton.

El Instituto de los Hermanos del Sagrado Corazón tiene un nuevo superior general. En la tarde del miércoles 9 de mayo de 2018, los capitulares del 36º capítulo general del instituto han elegido al hermano Mark Hilton.

2018-05-10

Le bureau d'élection du chapitre général 2018 annonce que le Frère Raymond Hetu a été élu premier conseiller général et le Frère Denis Plourde Caron, deuxième conseiller général.

The electoral committee of the 2018 General Chapter announces that Brother Raymond Hetu has been elected as first councillor and Brother Denis Plourde Caron as second councillor.

La mesa electoral del Capítulo general de 2018 anuncia que el hermano Raymond Hetu fue electo primer consejero general y el hermano Denis Plourde Caron segundo consejero general.

2018-05-11

Le bureau d'élection du chapitre général 2018 annonce que le Frère Stéphane-Léon Sané (SEN) a été élu troisième conseiller général et le Frère Herbert Mangove (ESA), quatrième conseiller général.

The electoral committee of the 2018 General Chapter announces that Brother Stéphane-Léon Sané (SEN) has been elected as third councillor and Brother Herbert Mangove (ESA) as fourth councillor.

La mesa electoral del Capítulo general de 2018 anuncia que el hermano Stéphane-Léon Sané (SEN) fue electo tercero consejero general y el hermano Herbert Mangove (ESA), cuarto consejero general.